



珍珠假期(馬)旅游有限公司 www.pearlholiday.com

PEARL HOLIDAY (M) TRAVEL & TOUR SDN. BHD.

Kajang (HQ) KPI/LN 0354

Wisma Pearl Holiday, No 1, Jln KP 1/3,
Tmn Kajang Prima, Off Jln Semenyih,
43000 Kajang, Selangor.

Tel: +6 03-8924 9999 Fax: +6 03-8924 9868
Email: enquiry.hq@pearlholiday.com

Kuala Lumpur (Branch) KPI/LN 5001

No 52A-2, Jln Metro Pudu 2,
Fraser Business Park, Off Jln Yew,
55100 K.Lumpur.

Tel: +6 03-9222 8922 Fax: +6 03-9222 3758
Email: enquiry.kl@pearlholiday.com

Puchong (Branch) KPI/LN 0354/3

No E-3-1, Blok E, Setia Walk,
Persiaran Wawasan, Pusat Bdr Puchong,
47160 Selangor.

Tel: +6 03-5882 9022 Fax: +6 03-5882 9122
Email: enquiry.pc@pearlholiday.com



- ◆ **Elephant ride 10mins at Chang Siam Park**
骑大象10分钟在Chang Siam公园
- ◆ **Upgrade 1 lunch at The Barn Steak House**
提升1午餐在The Barn Steak House

SIT IN COACH 参团

TOURCODE: 05BKP

Travelling Date Complete by 31/10/17

5D4N BANGKOK PATTAYA (GA) MIN 2 TO GO

Day 1 ARRIVAL BANGKOK

(-)

Upon arrival at Bangkok International Airport, you will be met by our representatives and will be transferred to your hotel. Overnight in Bangkok.

Day 2 BANGKOK - PATTAYA

(B/L/D)

After Breakfast, visit Four Faced Buddha, the faces represents the Face of peace and Health, Face of Good Fortune, Face of Good Relationship and Face of Protection Against Evils. Then proceed to Pattaya, visit Sriracha Tiger Zoo, boasts to contain the largest number of Bengal tigers, bred successfully by the farm itself. Besides, the zoo has several other animals such as crocodiles, pig, monkey and an aviary of exotic birds. continue to visit Pattaya Hill Tribe Village. Then visit Pattaya Sheep Farm by Chang Siam is the newest tourist attraction here in Pattaya, it opened its doors on the 8th of June 2013. This is a great place, especially for children. Lastly, will bring you to Chang Siam Park. Overnight at Pattaya.

Day 3 PATTAYA

(B/L/D)

After breakfast, you will be taking a speed boat to **Koh Laan Coral Island**. You may want to try the many types of watersport activities such as water ski, parasailing, jet ski and banana boat (own expenses). In the afternoon, visit **Silver Lake Grape Farm** which covers 475 acres. The vineyard covers beautiful scenery, shady grape farm and relaxing atmosphere particularly sun set scenic view. Continue to **Laser Buddha**. A very interesting area of well kept gardens with the largest laser etched Buddha image in the world and is inlaid with gold leaf. It is 130m high and was done in 1996 to commemorate the 50th anniversary of the King. Lastly, will bring you to **Pattaya Floating Market**. Overnight in Pattaya.

DAY 4 PATTAYA - BANGKOK

(B/L/D)

After Breakfast, proceed to the popular Safari World & Marine Theme Park in Bangkok where you will enjoy the spectacular stunt shows and wild life animal shows. Overnight in Bangkok.

DAY 5 DEPARTURE FROM BANGKOK

(B)

After breakfast, free at own leisure until transfer to airport for departure.



5天4夜 曼谷芭提雅之旅 (地接) 2人成行

第一天 抵达曼谷

(一)

到达曼谷国际机场后, 由专业导游迎接转乘空调旅游巴士送回住宿酒店。

第二天 曼谷/芭提雅

(早/午/晚)

早餐后, 参观**四面佛**, 一面代表着和平和健康, 一面是好运, 一面良好姻缘, 一面防止病魔。接下来, 前往**芭提雅是拉差龙虎园**, 是全亚洲最大的老虎园, 还住了很多不同动物, 例如猪, 鳄鱼, 猴子, 各类爬行动物等等。过后参观**芭提雅泰国民族村**。参观充满田野色彩的**芭提雅牧羊农庄**感受美如画的田园之美, 一大片绿色盈盈的草原, 大群白绵羊可爱的食相, 仿佛沉浸在童话故事的场。最后, 将带您参观**芭提雅大象村**, 在芭提雅住宿一晚。

第三天 芭提雅

(早/午/晚)

早餐后, 您将乘坐快艇到**珊瑚岛**。您可以在这里尝试到水上活动如滑水, 滑翔伞, 水上摩托艇香蕉船(自费)等多种类型。下午前往参观**银湖葡萄园**, 这农场占475英亩, 在那阴凉的农场感觉格外轻松, 日落的景色更是特别。接着前往**七珍佛山**, 约130米高, 建于1996年以纪念国王50周年。最后, 驱车前往参观由泰国观光局规划了将近2年, 集合了泰国北部、东北部、中部及南部各地方特色名产的水上市集, 称为**席攀水上市场**。在芭提雅住宿一晚。

第四天 芭提雅-曼谷

(早/午/晚)

早餐后, 您将到曼谷观赏知名度最高的**野生动物园与海洋主题公园**, 在这之后您可以欣赏壮观的特技表演和野生动物表演。在曼谷住宿一晚。

第五天 启程回国

(早)

早餐后, 自由活动至送往机场启程回国, 结束五天愉快旅程。



(148499-P)

珍珠假期(馬)旅游有限公司 www.pearlholiday.com

PEARL HOLIDAY (M) TRAVEL & TOUR SDN. BHD.

Kajang (HQ) KPL/IN 0354

Wisma Pearl Holiday, No 1, Jln KP 1/3,
Tmn Kajang Prima, Off Jln Semenyih,
43000 Kajang, Selangor.

Tel: +6 03-8924 9999 Fax: +6 03-8924 9868
Email : enquiry.hq@pearlholiday.com

Kuala Lumpur (Branch) KPL/IN 5001

No 52A-2, Jln Metro Pudu 2,
Fraser Business Park, Off Jln Yew,
55100 K.Lumpur.

Tel: +6 03-9222 8922 Fax: +6 03-9222 3758
Email : enquiry.kl@pearlholiday.com

Puchong (Branch) KPL/IN 0354/3

No E-3-1, Blok E, Setia Walk,
Persiaran Wawasan, Pusat Bdr Puchong,
47160 Selangor.

Tel: +6 03-5882 9022 Fax: +6 03-5882 9122
Email : enquiry.pc@pearlholiday.com



HOTEL ACCOMMODATION Strongly recommend	RM/PAX	SINGLE SUPP RM/PAX	Extension Night in Bangkok		
			TWN/ SINGLE RM/R/N	TRIPLE RM/R/N	Child no bed RM/PAX
3*Bangkok: Pratunam Pavilion / Picnic / Miramar Hotel or sml 3*Pattaya: Caesar Palace / Century Pattaya or sml	709	449	239	339	109
3*Bangkok: Baiyoke Boutique / Bangkok Palace / Patra Boutique or sml 3*Pattaya: Caesar Palace / Century Pattaya or sml	729	489	289	429	119
4*Bangkok: Asia/ Indra Regent/ Le Tada or sml 3*Pattaya: Caesar Palace / Century Pattaya or sml	759	529	329	449	129
4*Bangkok : Centrepont Pratunam / Grand Diamond or sml 3*Pattaya : Caesar Palace / Century Pattaya or sml	839	599	389	559	139
4*Bangkok : Indra Regent/ Asia/ Le Tada or sml 4*Pattaya : Sunbeam/ Grand Bella or sml	809	579	329	449	129

The above tour package inclusive of :

- * 02 nights stay at Bangkok hotel (Twin Sharing)
- * 02 nights stay at Pattaya hotel (Twin Sharing)
- * Meals : 4B , 3L, 3D (Traveling set meal > 4-7 set course)
- * Return Bangkok Airport/ hotel transfer
- * Sightseeing as per itinerary

以上配套包括 :

- * 02晚住宿于曼谷指定酒店 (双人间)
- * 02晚住宿于芭提雅指定酒店 (双人间)
- * 膳食: 4早餐, 3午餐, 3晚餐 (旅游套餐> 4-7 菜1汤)
- * 曼谷机场/酒店来回接送
- * 行程如上

The above tour packages exclusive of :-

- x Compulsory tour guide tipping-RM55/pax (Collect by Travel Agent)
- x Air ticket & airport tax
- x Personal expenses
- X Travel insurance RM41/ pax (strongly recommend)

以上配套不包括:

- x 规定导游小费-RM55/每人(旅行社代收)
- x 机票与机场税等
- x 私人消费
- X 旅游保险 RM41/人 (强力建议)

Child Fare : (below 10 years old)

- * Child with bed : 85% of Adult fare
- * Child no bed : 65 % of Adult fare

Remark:

- * Min 02 pax travelling
- * Child below 02 yrs old is free of charge
- * Pattaya hotel final confirmation upon arrival due to above chooses hotel.
- * Meal arrangement based on traveling set meal > 4-7 set course.
- * All the rates are valid for **Malaysia Market** only and tour are based on Sit In Coach basis.
- * Double bed room are subject to hotel availability upon check in
- * shopping stop : **Gem & Leather Factory and Honey Farm (Subject to change)**

备注:

- * 02 人成行。
- * 小孩02岁以下免费。
- * 芭提雅酒店最后决定一切以抵达芭提雅游玩时为准。
- * 一切膳食以一般普通旅游套餐 (4-7菜1汤-人数而定) 为准。
- * 以上所有价格只适合 **马来西亚人士** 和接送与行程将会以参团出发游玩。
- * 双人床房将视乎酒店当日入住情况而定
- * 购物站 : **珠宝&皮革工厂和蜂蜜园 (保留更改购物站的权利)**